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TRASH GUIDELINES 
 
 

In an effort to keep our neighborhoods free from litter and debris tenants are required to adhere to the 
following guidelines. 
 
Storage of trash must be in bags in trash barrels; QHA provides trash barrels at move in, and trash barrels may 
be purchased through maintenance if needed.  Trash must be in heavy duty trash bags and placed in barrels. 
 
Trash barrels must be kept on the NON-street side of the building when not in use.  Trash should not be put 
out until the morning of trash collection day.  Curbside trash must remain in appropriate containers –thick 
plastic bags that may not be torn easily and trash barrels large enough to not blow about in the wind are a few 
examples.   
 
Tenants are required to keep their yards free of litter and windblown trash.  Tenants shall be assessed a 
maintenance charge if their trash is scattered on the lawn, sidewalk or street.    

 
 
 
 

垃圾處理指南 
為了使我們的社區遠離垃圾和雜物，住客必須遵守以下準則。  

 
垃圾必須存放在垃圾桶裡的袋子內;在住客搬入時，昆士房屋處亦提供垃圾桶；如有需要,可通過維修部

購買垃圾桶。 垃圾必須放在堅固厚身的垃圾袋裡, 並放在桶內。 

 
不使用時，垃圾桶必須存放在大樓的非接近街的一側。 

不應把垃圾桶提前移出來，垃圾桶必須在垃圾收集日的當天早上時段才能放置在路邊。 

路邊垃圾必須放置在適當的容器中 – 如不會輕易被風撕破的堅固厚身的塑膠袋、或不會被大風吹倒的足

夠大的垃圾桶裏。 

 
住客必須保持自己的院子裡沒有垃圾和風吹來的垃圾。如居民的垃圾散落在草坪、人行道或街道上、本

處將對其收取維修費用。 

 
 


